

KLEYR GRASSO

Independent law firm

FRENCH DESK

Our FRENCH DESK combines the expertise of professionals from various legal fields to serve clients in French-speaking countries, particularly France and Belgium. It provides a consistent and adaptable service in French.

The team advises French-speaking clients who wish to invest or operate in Luxembourg, as well as those with interests in Belgium, France, and Luxembourg. This is achieved through a network of associated French and other law firms, ensuring the same high standards, business perspective, proactive approach, and technical excellence that KLEYR_GRASSO is known for.

Our French Desk combines our team's expertise in legal and tax matters with a deep understanding of the French language and business practices, offering tailored support to meet our clients' specific needs.

> As active members of the **Business Club France-Luxembourg (BCFL)**, we regularly participate in events, forums, and initiatives aimed at strengthening economic and commercial relations between France and Luxembourg. This commitment allows us to stay connected to a dynamic network and share our expertise with professionals and companies from both countries.

> Read our article "**Réussir au Luxembourg : les enjeux juridiques pour les entreprises françaises**" our contribution to the latest issue of *Inspir* magazine from MEDEF Paris, in a special edition on economic and legal relations between France and Luxembourg.

Notre pôle d'experts francophones FRENCH DESK combine l'expertise de professionnels issus de différents domaines juridiques au service des clients des pays francophones, en particulier la France et la Belgique. Il offre un service cohérent et adaptable en langue française.

Notre équipe conseille les clients francophones qui souhaitent investir ou opérer au Luxembourg, ainsi que ceux qui ont des intérêts en Belgique, en France et au Luxembourg. Pour ce faire, il s'appuie sur un réseau de cabinets d'avocats français et autres associés, garantissant le même niveau d'exigence, la même perspective transactionnelle, la même approche proactive et la même excellence technique qui font la réputation de KLEYR_GRASSO.

Notre French Desk associe l'expertise de notre équipe en matière juridique et fiscale à une maîtrise approfondie de la langue française et des pratiques commerciales françaises, offrant un accompagnement sur mesure pour répondre aux besoins spécifiques de nos clients.

> En tant que membres actifs du **Business Club France-Luxembourg (BCFL)**, nous participons régulièrement à des événements, forums et initiatives visant à renforcer les relations économiques et commerciales entre la France et le Luxembourg. Cet engagement nous permet de rester connectés à un réseau dynamique et de partager notre expertise avec des professionnels et entreprises des deux pays.

> Retrouvez notre article "**Réussir au Luxembourg : les enjeux juridiques pour les entreprises françaises**", notre contribution dans le dernier numéro du magazine *Inspir*, dans une édition spéciale sur les relations économiques et juridiques entre la France et le Luxembourg.



Created 22/02/2026 | Copyright © 2025 KLEYR GRASSO. All rights reserved.